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Zápisnica č. 6/2015  zo  zasadnutia  

Obecného zastupiteľstva Obce Chmeľnica, 
konaného dňa 23.10.2015 

 
 
 
Prítomní:  Ing. arch. Zita Pleštinská, starostka obce 
 
   Poslanci:  Ing. Beatrix Langová, Jozef Duffala, Mgr. Monika Podhorská,  
                                         Rudolf Haničák, Dominik Špes,   
 
Neprítomní:   Poslanci:  Jozef Holotňák, Andrej Bendík,  
 
Ostatní prítomní:  Mária Gurková, zamestnankyňa obce 
   Ľudmila Kaňová, zamestnankyňa obce 
    
 

K bodu 1 – Otvorenie zasadnutia 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva ( ďalej OZ) otvorila a viedla Ing. arch. Zita 
Pleštinská, starostka obce. V úvode  privítala poslancov obecného zastupiteľstva a ostatných 
prítomných a skonštatovala, že počet prítomných poslancov je 5, t. j. Obecné zastupiteľstvo 
v Chmeľnici je spôsobilé rokovať a uznášať sa. Starostka informovala, že poslanci OZ Jozef 
Holotňák a Andrej Bendík sa z rokovania ospravedlnili.  

 
Návrh programu zasadnutia OZ bol poslancom doručený spolu s pozvánkou na 

zasadnutia OZ. Bol uverejnený na webstránke obce na úradnej tabuli aj v oznamoch a vyhlásený 
niekoľkokrát v obecnom rozhlase.  
 
 
Návrh programu podľa pozvánky: 
 
1. Otvorenie zasadnutia 
2. Určenie zapisovateľa  a overovateľov  zápisnice 
3. Schválenie programu zasadnutia 
4. Voľba mandátovej a návrhovej komisie 
5. Kontrola prijatých uznesení  
6. Podnety občanov 
7. Riešenie sťažností občanov v súvislosti s prevádzkou predajne potravín Mareka Cenigu 
8. Interpelácie poslancov 
9. Oslavy 700. výročia prvej písomnej zmienky o obci 29.30.-8.2015 - informácia o priebehu 

a zúčtovaní 
10. Návrh VZN č. 1 o poskytovaní dotácií 
11. Návrh VZN č. 2 o určení výšky na čiastočnú úhradu nákladov v škole a školských zariadenia, 

ktorých zriaďovateľom je obec Chmeľnica 
12. Informácia o ukončení stavby „Suchý polder v obci Chmeľnica“ a o podaní žiadosti o platbu 

na predfinancovanie, podanie žiadosti o kolaudačné rozhodnutie na OÚ Stará Ľubovňa, 
odbor starostlivosti o ŽP a na  Spoločný obecný  úrad pre UR a SP  
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13. ČOV – nutnosť prijatia opatrení a príprava nového VZN, ktorým sa určujú pravidlá 

vypúšťania splaškových vôd do miestnej kanalizácie, ich následné čistenie a spoplatnenie pre 
občanov obce /v súčasnosti platí VZN č. 1/2007 s dodatkami č. 1/2008, 2/2011/ 

14. Príprava nového VZN o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi 
v zmysle zákona č. 79/2015 zo dňa 17.3.2015 o odpadoch a zmene a doplnení niektorých 
zákonov  

15. Oprava nefunkčného verejného osvetlenia na vstupe do obce, jeho rekonštrukcia 
a modernizácia 

16. Informácia o rozšírenom zasadnutí krízového štábu dňa 29.9.2015 
17. Správa o ukončení kontrol hlavného kontrolóra obce 
18. Prerokovanie platu starostky obce podľa ust. §.4, ods.4.,zák.NRSR č. 253/1994 Z.z. o 

právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest, v znení 
neskorších predpisov 

19. Rôzne 
20. Diskusia 
21. Schválenie uznesení 
22.  Záver 
 
 

K bodu 2 – Určenie zapisovateľa, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

Zapisovateľka: Mária Gurková 
Overovatelia zápisnice: Rudolf Haničák, Mgr. Monika Podhorská 
 
Hlasovanie:  Za: 5   Proti: 0  Zdržalo sa: 0 
 
 
K bodu 3 - Schválenie programu zasadnutia  
 
K návrhu programu neboli vznesené iné návrhy.  
 
Hlasovanie o predloženom návrhu programu zasadnutia OZ: 
 
Za: 5            Proti: 0                                              Zdržalo sa: 0 

OZ schválilo predložený Program zasadnutia OZ bez zmien.  

 
 
PROGRAM:  
 
1. Otvorenie zasadnutia 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov  zápisnice 
3. Schválenie programu zasadnutia 
4. Určenie návrhovej komisie 
5. Kontrola prijatých uznesení  
6. Podnety občanov 
7. Riešenie sťažností občanov v súvislosti s prevádzkou predajne potravín Mareka Cenigu 
8. Interpelácie poslancov 
9. Oslavy 700. výročia prvej písomnej zmienky o obci 29.30.-8.2015 - informácia o priebehu    

a zúčtovaní 
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10. Návrh VZN č. 1 o poskytovaní dotácií 
 

11. Návrh VZN č. 2 o určení výšky na čiastočnú úhradu nákladov v škole a školských  
      zariadenia,  ktorých zriaďovateľom je obec Chmeľnica 
12. Informácia o ukončení stavby „Suchý polder v obci Chmeľnica“ a o podaní žiadosti o platbu  

na predfinancovanie, podanie žiadosti o kolaudačné rozhodnutie na OÚ Stará Ľubovňa,  
odbor starostlivosti o ŽP a na  Spoločný obecný  úrad pre UR a SP  

 13. ČOV – nutnosť prijatia opatrení a príprava nového VZN, ktorým sa určujú pravidlá  
vypúšťania splaškových vôd do miestnej kanalizácie, ich následné čistenie a spoplatnenie  
pre občanov obce /v súčasnosti platí VZN č. 1/2007 s dodatkami č. 1/2008, 2/2011/ 

14. Príprava nového VZN o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými  
      odpadmi v zmysle zákona č. 79/2015 zo dňa 17.3.2015 o odpadoch a zmene a doplnení  
      niektorých zákonov  
 15. Oprava nefunkčného verejného osvetlenia na vstupe do obce, jeho rekonštrukcia  

a modernizácia 
 16. Informácia o rozšírenom zasadnutí krízového štábu dňa 29.9.2015 
 17. Správa o ukončení kontrol hlavného kontrolóra obce 
18. Prerokovanie platu starostky obce podľa ust. §.4, ods.4.,zák.NRSR č. 253/1994 Z.z. o  
       právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest, v znení   

neskorších predpisov 
 19. Rôzne 
 20. Diskusia 
21. Schválenie uznesení 
 22. Záver 
 

K bodu č. 4 – Určenie návrhovej komisie 

Starostka  navrhla do  návrhovej komisie týchto poslancov: 
Návrhová komisia: Jozef Duffala, Ing. Beatrix Langová 
 
Hlasovanie:  Za: 5   Proti: 0  Zdržalo sa: 0 
 
 
K bodu č. 5 – Kontrola prijatých uznesení 

Kontrolu prijatých uznesení predniesla pracovníčka OÚ Mária Gurková. 

 
Uznesenie č. 30b/2014  
– odpredaj pozemkov podľa vyhlásenej verejnej súťaže p. Kataríne Ilkovičovej zo Starej    
   Ľubovne – 1. splátka  26 400,- uhradená v termíne  31.12.2014,  2. splátka vo výške 
   20 000,-  € uhradená dňa 11.8.2015 – čiastočne splnené a ostáva v plnení podľa termínu  
   zvyšnej  jednej splátky 
 
 
 Uznesenie č. 35/2014  
– zámer odpredaja parciel pre p. Jána Krafčíka, Chmeľnica č.32, nakoľko menovaný daroval 
   obci pozemok na prístupovú komunikáciu k jeho rod. domu  – ostáva v plnení 
 
 
Uznesenie č. 2/10/2015 
- odpredaj časti obecného pozemku parc.č. 795/1 o výmere 22 m2 podľa GP číslo 33/2014 zo  
   dňa  29.4.2014 v cene 10,- €/m2. Pozemok sa predáva za účelom prístupu k vlastnému  
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   pozemku podľa § 9 a ods.8 písm. e) zák. SNR č.m138/1991 Zb. o majetku obcí v znení  
   neskorších predpisov. /Fridrich Sedlák/ -ostáva v plnení 
 
 
Uznesenie č. 3/3/2015 
-prehodnotenie súčasného PHSR obce – ostáva v plnení  
 
 
Uznesenie č. 4/3/2015 
-  ročný zápis do obecnej kroniky za rok 2014 – splnené 
 
 
Uznesenie č. 4/4/2015 

- vypracovanie Plánu hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce na roky 2014 – 2020 –  
     ostáva v plnení 
 
 
Uznesenie č. 4/6/2015 

- dotlač vydanej knihy „Utekali, aby zostali – ostáva v plnení 

-  

Uznesenie č. 5/1/2015 

- udelenie titulu čestného občana obce Chmeľnica vsdp. Vincentovi Dorníkovi za zásluhy 
a pastoračnú činnosť v obci  a vdp. Mgr. Jozefovi Palenčárovi za pastoračnú činnosť a za 
zásluhy týkajúce sa obnovy nášho farského kostola, farskej budovy a okolia, výstavba 
Domu smútku, reštaurovanie a nové zvony v kostole – splnené 

-  
 
Obecné zastupiteľstvo v Chmeľnici berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení.  
 

 

K bodu č. 6 – Podnety občanov 

V tomto bode neboli vznesené žiadne podnety občanov. 
 

Starostka informovala, že na webstránku obce zaviedla portál: “Odkaz pre starostu obce,“ 
prostredníctvom ktorého môžu posielať občania svoje podnety. Informovala poslancov, že obec 
dostala podnet na osvetlenie autobusovej zastávky smerom na Starú Ľubovňu. Vyjadrila sa , že 
obec Chmeľnica realizuje v týchto dňoch rekonštrukciu a výstavbu novej osvetľovacej sústavy 
pri vstupe do obce Chmeľnica,  v rámci ktorej sa nerieši osvetlenie predmetnej autobusovej 
zastávky. V najbližšom období obec plánuje zadať projekt: „Obnova verejného osvetlenia obce 
Chmeľnica,“ s primárnym cieľom modernizácie, rekonštrukcie a obnovy verejného osvetlenia v 
obci za účelom zvýšenia energetickej hospodárnosti a zosúladenia s platnými normami, v rámci 
ktorého odporučíme riešiť aj osvetlenie novej ulice pod cestou I. triedy 68 Plavnica- Stará 
Ľubovňa, v rámci ktorej budeme riešiť aj osvetlenie autobusovej zastávky smerom do Starej 
Ľubovne. 

Zavedenie názvu ulíc prináša množstvo problémov a nákladov obyvateľom, 
podnikateľom, inštitúciám i právnickým osobám v obci. Vzhľadom na dodržanie súvisiacej 
legislatívy sa vyžaduje dlhší čas na prípravu  tohto zámeru. V najbližšom období obec plánuje 
označiť lokality v obci prostredníctvom informačných tabúl.  V prípade, že obyvatelia v obci  
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vzhľadom na množstvo povinností súvisiacich so zavedením názvu ulíc v obci budú s týmto 
zámerom stotožnení, obec vypíše referendum. Po jeho úspešnosti pripraví tento zámer v zmysle 
platnej legislatívy na realizáciu. 
 
 
K bodu č. 7 – Riešenie sťažností občanov v súvislosti s prevádzkou predajne potravín 
Mareka Cenigu 

 
Starostka informovala, že vlastník nehnuteľnosti a vedúci predajne Potravín v Chmeľnici  

Marek Ceniga bol prizvaný na zasadanie OZ. Keďže sa zasadnutia OZ nezúčastnil, starostka 
informovala, že vstúpi s ním do jednania ohľadom: 

 
1. zasypanie jamy na pozemku pri objekte predajne 
2. riešenie WC a samostatnej miestnosti v objekte predajne 

 

K bodu č. 8 – Interpelácie poslancov 

 
Starostka obce k uvedenému bodu programu otvorila rozpravu: 
 

Poslanec  Špes Dominik informoval o aktivite športovej komisie v septembri 2015 – 
Výlet do Slovenského raja. Žiada o preplatenie nákladov. Starostka odporučí riešenie.  Ďalej 
požiadal, aby ho p. Jozef Jendrichovský vopred informoval o pripravovaných aktivitách 
súvisiacich s O.Z. Aktívny život. Tiež navrhol vyčleniť pozemok pre motorkárov. Starostka 
navrhla stretnutie s motorkármi a štvorkolkármi. Poverila poslanca OZ Špesa, aby jej predložil 
zoznam. Po tom, ako ho dostane, zvolá stretnutie za účasti komisie verejného poriadku pri OZ 
Chmeľnica a Policajného riaditeľstva v Starej Ľubovni. 

  Poslanec OZ Jozef Duffala navrhol na hlavnej ulici ku škole riešiť chodník, keďže 
občania si ho budujú pred svojimi rodinnými domami každý inak. Starostka informovala, že 
cesta je v správe VÚC PSK a preverí možnosti výstavby chodníkov. 

 Žiadosť, ktorú predložila obec na odkúpenie objektu bývalej predajne potravín, ktorá je 
vo vlastníctve Urbárskeho pozemkového spoločenstva Chmeľnica bola zatiaľ zablokovaná, 
keďže sa našiel záujemca o odkúpenie nehnuteľnosti. Valné zhromaždenie vlastníkov bude 
o tom rozhodovať na najbližšom zasadnutí.  

Starostka informovala, že jednala s pani Agnesou Rindošovou, zastupujúcou vlastníka 
nehnuteľnosti, o odkúpenie pozemku za účelom vybudovania parkovacích plôch pri škole. Zatiaľ 
vlastník nesúhlasí s odpredajom pozemku obci. 
 

K bodu č. 9 – Oslavy 700. výročia prvej písomnej zmienky o obci 29.8.-30.8.2015 - 
                        informácia o priebehu a zúčtovaní 
 

Ekonómka obecného úradu informovala poslancov o zúčtovaní osláv. Poslanci zhodnotili 
priebeh osláv. Finančné zúčtovanie je prílohou zápisnice. 

Uznesenie č. 6/1/2015 
 
Obecné zastupiteľstvo  v Chmeľnici   
a/ berie na vedomie 
      informáciu o priebehu a zúčtovaní osláv 700. výročia prvej písomnej zmienky o obci. 
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Hlasovanie:  
Za: 5 – poslancov Rudolf Haničák, Jozef Duffala, Ing. Beatrix Langová, Dominik Špes,  

Mgr. Monika Podhorská 
Proti: 0   
Zdržalo sa: 0 
  
 
K bodu č. 10  – Návrh VZN č. 1/2015 o poskytovaní dotácií 

 
Starostka obce k uvedenému bodu programu otvorila rozpravu: 
 

VZN bolo poslancom zaslané na pripomienkovanie. Mgr. Monika Podhorská sa vyjadrila,  
že jej chýba vo VZN dotácia pre dôchodcov na stravu, ktorá by sa udeľovala na základe podanej  
žiadosti. Starostka vysvetlila svoj postoj, že by bolo nespravodlivé dotovať dôchodcov iba na 
základe žiadosti. Obec eviduje v tomto období cca 180 dôchodcov. Keďže obec nemá 
vývarovňu, dôchodcovia sa stravujú dovozom obedov od rôznych dodávateľov zo Starej 
Ľubovne a tiež viacerí z nich si varia doma sami. Obecný úrad vzhľadom na kapacitu 
zamestnancov by to nedokázal zrealizovať. Starostka navrhla, že podobne ako bolo stretnutie 
seniorov 18.10.2015, bude obec organizovať min. raz do roka stretnutie seniorov spojenú 
s občerstvením.  

Uznesenie č. 6/2/2015 

Obecné zastupiteľstvo  v Chmeľnici   
a/ schvaľuje 
    Všeobecne záväzné nariadenie  č. 1/2015 o poskytovaní dotácií 
 
Hlasovanie:  
Za: 5 – poslancov Rudolf Haničák, Jozef Duffala, Ing. Beatrix Langová, Dominik Špes, 
                         Mgr. Monika Podhorská 
Proti: 0   
Zdržalo sa: 0 
 
 
K bodu č. 11 – Návrh VZN č. 2/2015 o určení výšky na čiastočnú úhradu nákladov v škole 
                          a školských zariadeniach, ktorých zriaďovateľov je Obec Chmeľnica 

K tomuto bodu programu bola prizvaná riaditeľka ZŠ s MŠ Mgr. Ľudmila Klimková, 
ktorá predložila návrh na výšku poplatkov, ktoré boli diskutované s rodičmi žiakov ZŠ a detí 
z MŠ. 

   

Uznesenie č. 6/3/2015 

Obecné zastupiteľstvo  v Chmeľnici   
a/ schvaľuje 
    Všeobecne záväzné nariadenie  č. 2/2015  o poskytovaní dotácií 
 
Hlasovanie:  
Za: 5 – poslancov Rudolf Haničák, Jozef Duffala, Ing. Beatrix Langová, Dominik Špes,  
                          Mgr. Monika Podhorská 
Proti: 0   
Zdržalo sa: 0 
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K bodu č. 12 – Informácia o ukončení stavby „Suchý polder v obci Chmeľnica“ 

Starostka obce informovala poslancov OZ, že stavba suchého poldra bola ukončená 
podľa harmonogramu prác v zmysle zmluvy o NFP a Zmluvy o dielo 29.9.2015, kedy dodávateľ 
stavbu obci odovzdal. Podali sme 1. ŽOP na predfinancovanie. Na základe žiadosti 13.októbra 
2015 pracovníci SAŽP vykonali kontrolu na tvári miesta.  Obec podala žiadosť na kolaudáciu 
stavby suchého poldra na OÚ, odbor starostlivosti o ŽP a kolaudáciu na preložku cesty na 
Spoločnú úradovňu pri Mestskom úrade v Starej Ľubovni. Kolaudačné konanie 
bude12.novembra 2015. Z prevádzkovania diela suchý polder obci vyplývajú mnohé povinnosti.  
Obec musí poistiť stavbu na 5 rokov. Zatiaľ máme ponuku z Komunálnej poisťovne, čakáme na 
ponuku z poisťovne Alianz. Obec musela predĺžiť termín úverových zmlúv. 
 

 

K bodu č. 13 – ČOV – nutnosť prijatia opatrení a príprava nového VZN, ktorým sa určujú  
                                pravidlá vypúšťania splaškových vôd do miestnej kanalizácie, ich   
                                následné čistenie a spoplatnenie pre občanov obce  
 
  Starostka informovala poslancov, že obec zápasí s problémami na ČOV. Do verejnej 

kanalizácie je možné vypúšťať výlučne splaškové odpadové vody zo sociálnych zariadení 
a kuchynských drezov. Pre správny chod čistiarne je potrebné dodržiavať pokyny 
prevádzkovateľa. V prípade, že sa do kanalizácie dostanú iné látky, dochádza k poruchám na 
stokovej sieti a problémom na čistení odpadových vôd. Tým dochádza k zvýšeniu 
prevádzkových nákladov a ovplyvneniu kvality vody na odtoku z ČOV. Zvýšené náklady na 
prevádzke kanalizácie a ČOV sa musia zaplatiť v stočnom. Rovnako sa zakazuje používať drvič 
biologicky rozložiteľného kuchynského a reštauračného odpadu napojeného na verejnú 
kanalizáciu. Taktiež zbavovať sa použitých jedlých olejov a tukov vypúšťaním do kanalizácie. 
Vzhľadom na zvýšené množstvo odpadových vôd vypúšťaných do verejnej kanalizácie obec 
musí pristúpiť k zvýšeniu poplatkov. Podľa vyhlášky č. 209/2013 Z. z. obec Chmeľnica pripraví 
nové VZN, do ktorého navrhne fakturovať množstvo vôd nasledovne: 34 m3. os-1 . rok-1 x 
0,8691€. m3=29,55 € m3. os-1 . rok-1. Obec bude vykonávať kontroly u vlastníkov rodinných 
domov, z titulu napojenia striech na verejnú kanalizáciu. Niekoľkokrát už vyzvala obyvateľov, 
že napojenie striech do kanalizácie je zakázané a občania, u ktorých sa to zistí, budú 
sankcionovaní.  
Ďalej starostka informovala, že musí prijať v spolupráci s prevádzkovateľom EKOSERVIS 

SLOVENSKO s.r.o. niekoľko opatrení. 22. októbra 2015 poslala žiadosť o poskytnutie 
nenávratného príspevku na Environmentálny fond na zmenu technológie. Je potrebné 
upovedomiť občanov osvetou. Podnety od poslancov očakáva na budúcom zasadnutí OZ, aby sa 
mohlo prijať nové VZN. 

 
 
K bodu č. 14 - Príprava nového VZN o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobnými  

                   stavebnými odpadmi v zmysle zákona č. 79/2015 zo dňa 17.3.2015  
                   o odpadoch a zmene a doplnení niektorých zákonov  
 
   Starostka informovala, že bol schválený nový zákon č. 79/2015 Z. z. o odpadoch a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov s účinnosťou od 1.1.2016, z ktorého vyplývajú obci nové 
povinnosti, hlavne vypracovanie VZN. Starostka vyzvala poslancov, aby pripravili svoje návrhy 
týkajúce sa separovaného zberu, zberu tuhého komunálneho odpadu. Využívanie kontajneru pri 
obecnom úrade. Ekonómka obce predložila poslancom tabuľku s mesačnými nákladmi na odvoz 
TKO, separovaného a veľkoobjemového zberu.  Rovnako požiadala poslancov, aby si prešli obec 
a navrhli, kde by sme mohli sypať drobný stavebný odpad. 
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K bodu č. 15 – Oprava   nefunkčného  verejného   osvetlenia   na   vstupe   do  obce,  jeho  
                          rekonštrukcia a modernizácia 
 

Starostka obce k uvedenému bodu programu otvorila rozpravu: 
 
Osvetlenie do obce bolo dlhodobo nefunkčné. Starostka informovala poslancov, že po 

preverení situácie je potrebné vymeniť kábel od železničnej trate  až pred most nad riekou 
Poprad v dĺžke 176 m. Následne je potrebné, aby sa vymenili lampy, keďže súčasné špatia vstup  
 
do obce. Jedná sa o 8 ks stĺpov. Na moste sa využijú súčasné. Tak sa namontujú nové halogén 
LED 50W, predpokladá sa s investíciou cca 6500,00 € s DPH, ktorá sa použije z rezervného 
fondu. 
 
Poslanci OZ s navrhovaným riešením súhlasili.  
 
 
K bodu č. 16 - Informácia o rozšírenom zasadnutí krízového štábu dňa 29.9.2015 
 

Starostka informovala poslancov OZ, že 29.9.2015 sa uskutočnilo rozšírené zasadnutie 
krízového štábu obce za prítomnosti dotknutých orgánov štátnej správy. Obec Chmeľnica sa už 
od roku 2001 snaží presadiť navrhované riešenie, keďže táto časť obce je najviac postihnutá pri 
povodniach. Kritická situácia bola najmä v roku 2010, kedy boli rodinné domy zatopené vodou.  
V roku 2001 svojim vyjadrením č. 132/2001 z 25. 10.2001  Železnice SR nesúhlasili s návrhom 
uloženia odľahčovacieho potrubia, z dôvodu podmáčania telesa železničnej trate a z tohto 
dôvodu sa toto riešenie nemohlo realizovať. Problém so zatopením domov v čase povodní však 
pretrvával a v tejto časti obce boli rodinné domy a budovy v komplexe obecného úradu vždy 
zatopené. Dňa 4.6.2010 o 4,00 hod miestny potok po vybrežení  zalial  vrchnú časť obce, 
nakoľko sa narušila regulácia potoka.  

Starostka informovala, že  požiadala zástupcov ŽSK, aby prehodnotili svoje vyjadrenie 
z predchádzajúcich rokov, keďže Obec Chmeľnica zrealizovala projekt „ Suchý polder v obci 
Chmeľnica“ kód  ITMS:24120110124 v rámci Operačného programu Životné prostredie, 
Prioritná os 2- Ochrana pred povodňami, opatrenie 2.1.Investorom stavby je EÚ a MŽP SR  
prostredníctvom SAŽP  a Obec Chmeľnica. Celkové oprávnené výdavky na realizáciu aktivít 
Projektu predstavujú sumu 1 252 691,24 €. Obec získala nenávratný finančný príspevok do 
výšky 1 190 056,68 €, čo predstavuje 95% z celkových oprávnených výdavkov na realizáciu 
aktivít Projektu.  

Starostka predstavila poslancom diskutovaný návrh riešenia:  

1. Protipovodňová bariéra na železničnom moste 
2. Uloženie odľahčovacieho potrubia pod cestným telesom miestnej komunikácie, ktorá je 

v správe VÚC PSK, betónovými rúrami  štítovaním pred železničným telesom v jarku pri  
miestnej komunikácii smerom k ČOV, čím by sa zlepšili odtokové pomery z územia 
obce.  

Informovala, že na jednaní sa hovorilo aj o chránenej prírodnej pamiatke „ Skalná 
ihla“ v katastri obce Chmeľnica Nakoľko eróziou brehov rieky Poprad došlo a neustále 
dochádza k posunu koryta rieky Poprad, chránená prírodná pamiatka „ Skalná ihla“ v katastri 
obce Chmeľnica , ktorá je zaradená do 4. stupňa  ochrany podľa § 1 ods. a/ vyhlášky Krajského 
úradu životného prostredia v Prešove č. 5/2004, sa ocitla už v rieke Poprad. 
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Návrh riešenia:   

1. Starostka obce pripraví list Krajskému úradu životného prostredia v Prešove, v ktorom ho 
požiada o pomoc  pri záchrane chránenej prírodnej pamiatke „ Skalná ihla.“  

ŽSR OR Košice SŽTS s prezentovaným riešením t. j. vybudovaním protipovodňovej steny 
na výtoku  mostného objektu v km. 13,450 trate Orlov- Podolínec predbežne súhlasili, pričom  
 
odtok Chmeľnického potoka  pred mostom novým priepustom popod cestu do rigola pozdĺž trate 
nebude trvalý, ale len v čase povodní.  

 
Dáme vypracovať projektovú dokumentáciu, o ktorej pred vypracovaním budeme diskutovať 

so ŽSR OR Košice Sekcia ŽTS. 
 
 
K bodu č. 17 – Správa o ukončení kontrol hlavného kontrolóra obce 
 
Poslanci boli informovaní o správe, ktorú predložil kontrolór obce. Správa je prílohou zápisnice. 
 

Uznesenie č. 6/4/2015 

Obecné zastupiteľstvo v Chmeľnici  
a/ berie na vedomie  
    správu č. 2/2015 o výsledkoch hlavného kontrolóra obce  

Hlasovanie: 
Za: 5 – poslancov Rudolf Haničák, Jozef Duffala, Ing. Beatrix Langová, Dominik Špes, 
                              Mgr. Monika Podhorská 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
K bodu č. 18 -  Prerokovanie  platu  starostky  obce  podľa  ust.  § 4,  ods. 4.,  zák. NR SR 
                          č.  253/1994 Z.z. o právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí  
                          a primátorov miest, v znení neskorších predpisov. (obecné zastupiteľstvo  
                          plat starostu  raz ročne prerokuje) 
 

Návrh na prerokovanie platu starostky obce podľa zákona č. 253/1994 Z. z. o právnom 
postavení a platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest  predložila členka Obecnej 
rady,  Ing. Beatrix Langová, zároveň  k uvedenému bodu programu otvorila rozpravu. 
Navrhovateľka predstavila poslancom OZ správu, čo sa v obci urobilo počas prvého roka 
mandátu starostky. Poslanec Jozef Duffala vyzdvihol zásluhu starostky na priebehu osláv 700. 
výročia prvej písomnej zmienky o obci v dňoch 29.8.-30.8.2015, rovnako ocenil prácu starostky 
na príprave pred a po realizácii stavby Suchý polder v Chmeľnici. 
 

Uznesenie č. 6/5/2015 

Obecné zastupiteľstvo v Chmeľnici  
 
a/ prerokovalo   
     plat   starostky  obce  v   súlade  s  ust.  §  4  ods. 4.,  zákona  č.   253/1994 Z.z.  o   právnom  
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     postavení   a  platových  pomeroch  starostov  obcí  a primátorov  miest, v znení  neskorších   
     predpisov  a  v súlade  s  §  11      ods. 4  pís.  i)  zákona  SNR  č.  369/1990 Zb.  o   obecnom   
     zriadení  v znení   neskorších   predpisov      v súlade s § 4 ods. 1 a 2 zákona č. 253/1994 Z.z.  
     o  právnom  postavení  a  platových pomeroch starostov   obcí  a primátorov  miest,  v  znení  
     neskorších predpisov 
 
b/ schvaľuje  
     starostke    plat   858 €   x  1,65 - násobok   s  v súlade  s  ust.  § 4  ods.  2  zákona   NR SR  č.  
     253/1994 Z.z.  o  právnom  postavení  a platových  pomeroch  starostov  obce  a   primátorov   
     miest,  v  znení  neskorších   predpisov   zvýšený   plat   o  70%   mesačne  s účinnosťou   od   
     1.11.2015. 
 
Hlasovanie: 
Za: 5 – poslancov     Rudolf Haničák, Jozef Duffala, Ing. Beatrix Langová, Dominik Špes, 
                                  Mgr. Monika Podhorská 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 
K bodu č. 19 – Rôzne 

 
Poslanec OZ Jozef Duffala, člen Rady školy pri ZŠ s MŠ Chmeľnica za obec Chmeľnica, 

informoval, že na zasadnutí Rady školy bola zvolená nová členka rady  Mgr. Michaela 
Faltičková, ktorá bola následne zvolená za predsedníčku Rady školy pri ZŠ s MŠ Chmeľnica. 

 

Uznesenie č. 6/6/2015 

Obecné zastupiteľstvo v Chmeľnici  
a/ schvaľuje  
    úpravu rozpočtu obce Chmeľnica rozpočtovým opatrením č. 3/2015  
 

Hlasovanie: 
Za: 4 – poslanci Rudolf Haničák, Jozef Duffala, Ing. Beatrix Langová, Dominik Špes, 
                                    Mgr. Monika Podhorská 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 – poslanec   Dominik Špes 
 

Uznesenie č. 6/7/2015 

Obecné zastupiteľstvo v Chmeľnici  
a/ schvaľuje  
    finančný príspevok vo výške 4300 €  Rímskokatolíckej cirkvi,  farnosť Chmeľnica  

 

Hlasovanie: 
Za: 5 – poslancov     Rudolf Haničák, Jozef Duffala, Ing. Beatrix Langová, Dominik Špes, 
                                  Mgr. Monika Podhorská 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
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Uznesenie č. 6/8/2015 

Obecné zastupiteľstvo v Chmeľnici  
a/schvaľuje  
    v  prípade  potreby  odkúpenie  pozemku Štefana Lichvarčíka v lokalite Suchého poldra vo  
    výmere cca 6 m2. 

Hlasovanie: 
Za: 5 – poslancov     Rudolf Haničák, Jozef Duffala, Ing. Beatrix Langová, Dominik Špes, 
                                  Mgr. Monika Podhorská 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 

Starostka obce informovala o upozornení Podtatranskej vodárenskej prevádzkovej 
spoločnosti, a.s. o používaní hydrantov. Prípis zašle DHZ. 
 

Ďalej informovala, že obec požiadala o preradení DHZ zo skupiny C do skupiny B. 
Z tohto dôvodu žiadosť o schválenie nákupu zásahovej výstroje prerokuje následne.  
 

K bodu č. 20 – Diskusia 

Diskusia bola ku každému bodu programu. 

 

K bodu č. 22 – Záver 

 Po vyčerpaní všetkých bodov programu a schválení uznesení, starostka obce poďakovala 
prítomným za účasť a zasadnutie OZ ukončila. Najbližšie zasadnutie OZ bude v decembri 2015. 
 
 
V Chmeľnici, 23.10.2015 
 
 
Zapisovateľka: Mária Gurková       
 
 
             
        Ing. arch. Zita Pleštinská 
                starostka obce 
 

 

 

Overovatelia zápisnice 

 Rudolf Haničák                ................................... 

 Mgr. Monika Podhorská  .................................... 


